



Register Now for CADDRA's ADHD Research Day and Conference in Montreal, Quebec!

Registration is now open to [CADDRA 2023](#), the largest ADHD evidence-based research and health practitioner meeting in Canada, taking place in Montreal, Quebec, September 29 - October 1, 2023.

Register for:

- ADHD Research Day. Friday, September 29
- The 19th Annual CADDRA ADHD conference, Saturday and Sunday, September 30 - October 1 or
- All three days for the full experience of learning and knowledge sharing.

Learn from Canadian and international ADHD experts, participate in sessions on the latest research and practice updates, view poster presentations and enjoy meeting others practicing in the field of ADHD. Keynote speakers Drs. Frances R. Levin, Timothy E. Wilens and Gabrielle A. Carlson will speak on topics ranging from ADHD and substance use, pharmacological treatment of complex ADHD to irritability and ADHD.

[Click here](#) to view this year's comprehensive program

[Click here](#) to register.

Student Awards

The CADDRA Student Conference Award provides an opportunity for five students/residents to attend CADDRA's 2023 Conference from September 30 – October 1, 2023 in Montreal, Quebec, the only two-day national conference focused on ADHD by providing complimentary registration. Deadline for Applications is August 18, 2023. [Apply Here](#)

Please share on your social media

Connect and learn with #ADHD researchers and health practitioners from across the world at **#CADDRA2023**. The largest ADHD evidence-based research and health practitioner meeting in Canada, taking place in Montreal, Quebec (Sept 29- Oct1) Register at: <https://caddra.societyconference.com/v2/>



Inscrivez-vous dès maintenant à la Journée de recherche et Conférence sur le TDAH de CADDRA à Montréal, Québec !

Les inscriptions sont maintenant ouvertes pour la conférence 2023 de CADDRA, la plus grande réunion de recherche et de praticiens de la santé sur le TDAH au Canada, qui aura lieu à Montréal, Québec, du 29 septembre au 1er octobre 2023.

Inscrivez-vous à

- La Journée de recherche sur le TDAH (vendredi le 29 septembre)
- La 19e conférence annuelle sur le TDAH de CADDRA (samedi le 30 septembre & dimanche le 1er octobre)
- Ou
- Les trois jours pour une expérience complète d'apprentissage et de partage des connaissances!

Apprenez des experts canadiens et internationaux sur le TDAH, participez à des sessions sur les dernières recherches et les mises à jour pratiques, consultez des présentations de posters et rencontrez d'autres professionnels exerçant dans le domaine du TDAH. Les conférenciers principaux, les Drs Frances R. Levin, Timothy E. Wilens, et Gabrielle A. Carlson, aborderont des sujets tels que du TDAH et de la consommation de substances, le traitement pharmacologique du TDAH complexe, et l'irritabilité et le TDAH.

[Cliquez ici](#) pour consulter le programme complet de cette année.

[Cliquez ici](#) pour vous inscrire.

Prix étudiants de la conférence CADDRA

Le Prix étudiants de la Conférence CADDRA offre l'occasion pour cinq étudiants/résidents d'assister gratuitement à la seule conférence nationale de deux jours centrée sur le TDAH. La conférence aura lieu le septembre 30 et 1 octobre 2023 à Montreal, Quebec. La date limite de candidature est le 18 August 2023.

[Cliquez ici](#) pour soumettre votre candidature.

Veuillez copier et coller l'une de ces phrases rapides à partager sur vos réseaux sociaux:

Connectez-vous et apprenez avec des chercheurs et des praticiens de la santé #TDAH de partout dans le monde. Monde à #CADDRA2023 La plus grande réunion de recherche sur le TDAH pour les praticiens du TDAH au Canada aura lieu à Montréal, QC, du 29 sept - 1er oct. Inscrivez-vous sur: <https://caddra.societyconference.com/v2/>